
 

Schriftelijke vragen fractie SGP Krimpen aan den IJssel 

Krimpen aan den IJssel, 25 januari 2022 

Betreft: Politiecapaciteit 

 

Geacht college, 

Op 23 december jl. ontving de gemeenteraad een raadsinformatiebrief (RIB) waarin de stand van zaken 

t.a.v. de politiecapaciteit wordt beschreven. De RIB meldt dat de politie al langere tijd te maken heeft 

met een beperkte capaciteit. Gebiedsgebonden politiezorg – met de wijkagent in de sleutelrol – kampt 

met een ‘forse onderbezetting’. Het is de verwachting dat in 2024 deze onderbezetting verleden tijd 

is. 

De SGP maakt zich zorgen over de veiligheid van de inwoners van Krimpen aan den IJssel. 

1) De RIB beschrijft met name consequenties voor politie-inzet voor evenementen. Wat zijn 

verdere consequenties voor de veiligheid van inwoners van Krimpen? 

2) Wat zijn de consequenties van de verkorte opleidingsduur van de aspirant-politieagenten voor 

hun inzet voor gebiedsgebonden politiezorg? 

De RIB beschrijft ‘de politiecapaciteit’.  

3) Welk gebied betreft de beschreven politiecapaciteit? 

4) Wat is het aantal wijkagenten dat Krimpen aan den IJssel op dit moment heeft? 

5) Wat is het aantal wijkagenten waarop Krimpen aan den IJssel aanspraak kan maken? 

6) Wat is de prognose 2022-2025 voor Krimpen aan den IJssel qua politiecapaciteit? 

7) Wat zijn de middelen die Krimpen aan den IJssel ter hand kan nemen om de politiecapaciteit 

uit te breiden? 

a. Vanuit de gemeente? 

b. Vanuit de veiligheidsregio? 

De Krimpense boa-capaciteit wordt uiteindelijk in 2023 meer dan verdubbeld.  

8) In hoeverre vangt de Krimpense uitbreiding van boa-capaciteit de forse onderbezetting van de 

gebiedsgebonden politiezorg?  

 

Namens de SGP-fractie Krimpen aan den IJssel, 

Adriaan van Beek 


